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2022-ben körzetemben néhány új fát telepíttettem. A Vuk játszótéren elkészült a WC, a Zsolt utcai 
játszótérre is beszereztük, már csak egy hatósági engedély hiányzik az üzembe helyezéshez. 
Képviselői keretemből a Tigris utcai óvoda játékbeszerzéseit támogattam. Terveztem egy kis fasor 
telepítését a Számadó utcába, amihez sajnos a Gázművek nem járult hozzá. Idén bokrokat kívánok 
telepíteni arra a területre.

A reggeli csúcsforgalomban a navigációs programok a Hegyalja útról a környező lakóövezetbe 
terelték az autókat. Egy átmenő forgalmat tiltó tábla elhelyezésével a Mihály utcában sikerült ezt a 
problémát megoldani. Egy adminisztratív hiba következtében az Orom utcában és a Bérc utcában 
behajtást korlátozó táblákat helyeztek el, melyeknek - lévén mindkét utca zsákutca - nem volt 
értelmük, csak az ott lakók életét nehezítették volna. Hosszas egyeztetések után sikerült a táblákat 
eltávolítani.

Ősz végéig, amikor két ex-jobbikos képviselő kilépett a 2019-es választásokon többséget nyert 
ellenzéki koalícióból, és csatlakozott a Fidesz-frakcióhoz, a Tulajdonosi Bizottság elnöke voltam. A két 
képviselő átpártolásának egyik első jeleként a Fideszes képviselőkkel együtt távolmaradásukkal 
határozatképtelenné tették a Bizottság nyár végi ülését, ezért nem tudtuk elbírálni a 
pavilonpályázatot. Az erőfitoktatás sikerült, amihez gratulálok, de ennek következtében az 
önkormányzat havonta több mint egy millió Ft bevételtől esik el, és a Clark Ádám téren megforduló 
rengeteg turista nem tud a pavilonban vásárolni.

Az általam vezetett bizottság ősszel még megszavazta a szociális lakáspályázat eredményét, a 
képviselőtestület, immár az új többséggel indoklás nélkül leszavazta. Kilenc felújított szociális 
bérlakás üresen áll, amibe kilenc rászoruló bérlő nem tud beköltözni.

A Tulajdonosi Bizottság új, Fideszes elnöke egy előterjesztést készített, mely szerint megkereste őket 
egy illető, aki rossz körülmények között lakik. Az elnök javasolja, hogy utalják ki számára öt évre az 
egyik üresen maradt lakást. Tapasztalatom szerint a többségbe került képviselők mindig mindent 
megszavaznak, amit egyikük javasol. Az illető egyébként indult a szociális pályázaton, de nem nyert, 
mert nem felelt meg a Fidesz képviselők által is jóváhagyott pályázati feltételeknek. Ebből 
nyilvánvaló, hogy a Fidesz vissza kíván térni a korábbi önkormányzat gyakorlatához, amikor a 
döntések átláthatatlanul, kontroll nélkül születtek. Nem az kap lakást, aki az előzetesen 
meghatározott szempontoknak megfelel, hanem az, aki tudja, hogy mikor, kit kell megkeresni, és 
kihez kell kedvesnek lenni.


